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Govor gradonačelnika Lorisa Peršurića povodom obilježavanja Dana Grada i Dana 

oslobođenja 

 

Poreč, 27. travnja 2018. 

 

Gospodo saborski zastupnici 

Uvaženi župane Istarski 

Oče biskupe Porečko-pulski 

Štovane delegacije prijateljskih gradova  Siofoka, Massa Lombarde, Segratea, Crikvenice, Zaboka, 

Koprivnice, Virovitice  

Gospodo gradonačelnici i načelnici iz naše županije 

Gospodine predsjedniče Gradskog vijeća, gospođe i gospodo vijećnici 

Cijenjeni dobitnici nagrade Grada Poreča 

Drugarice i drugovi borci 

Poštovani gosti i izaslanici 

Drage sugrađanke i sugrađani, 

Dragi prijatelji, cari amici, 

Buon giorno, dobar dan i 

 

Sretan vam dan grada Poreča i 73. rođendan u slobodi. 

Slobodi nastaloj od malega čovika, velike hrabrosti i antifašističkog duha, koji je naša glavna 

odrednica bio, i dan danas ostao. U odlučujućim trenucima u povijesti, taj mali čovik odabrao je 



stranu koja je kasnije obilježila smjer razvitka našega Poreča i Istre. Ponosan sam što danas možemo 

reći da su Istra i Poreč iz toga naučili cijeniti ono najvažnije – konvivencu, naše najveće bogatstvo.  

Dok sam sinoć prolazio kroz ovaj govor, razmišljao sam što su sve ljudi koji su na ovome mjestu, u 

istoj poziciji u kojoj sam i ja danas, htjeli reći sugrađanima povodom ovog velikog dana.  

Možda su se htjeli osvrnuti na godinu iza sebe, možda su se nadali boljoj godini ispred sebe. Neki su 

nabrajali uspjehe, drugi spominjali emocije. U jedno sam siguran – namjera je svima bila da ovaj naš 

prekrasan, 2000 godina star grad, sačuvaju, zaštite i vole. 

Baš zato mislim da danas svi možemo biti ponosni na ono što Poreč predstavlja. Grad smo koji je i 

službeno proglašen najrazvijenijim u Istri i među najrazvijenijima u Hrvatskoj, grad u koji se ljudi i 

dalje useljavaju, a ne odseljavaju, grad koji već godinama ima pozitivan prirodni prirast.  

Iako ste i sami svjedoci da se u Poreču stalno gradi, glavni fokus našeg rada su Porečanke i Porečani. 

Visoka socijalna osjetljivost, potpore kroz sve faze života i briga o najmlađima, a jednako tako i o 

najstarijima, onima koji su nam u nasljeđe ostavili grad koji volimo, nešto je po čemu želimo da Poreč 

bude cijenjen i poznat. 

Znam da postoji mnogo velikih lijepih riječi kojima bih mogao opisati ono što osjećam prema ovom 

gradu, ali svi koji me poznate, znate da nisam čovjek od velikih govora. Ja sam čovjek od akcije i netko 

tko je ovdje kako bi za svoje Porečanke i Porečane i ovaj grad nešto učinio. 

U ovom trenutku u Poreču se izvode radovi u vrijednosti od pola milijarde kuna i to u svim sferama – 

ulaganja u poduzetničke zone, javne investicije, investicije u turizam i infrastrukturu. Ni prošla godina 

nije bila izuzetak – u suradnji s Hrvatskim cestama dovršili smo porečku zaobilaznicu, nastavili širiti 

mrežu odvodnje, uredili dvije gradske plaže. U proteklih nekoliko mjeseci povukli smo blizu deset 

milijuna kuna iz EU fondova za nekoliko važnih projekata poput izgradnje reciklažnog dvorišta, 

izgradnju ceste Grbina-Valkarin, te projekte u kulturi, obrazovanju i pomaganju u zapošljavanju.  

Nastavili smo, kao prvi u Hrvatskoj, svim porečkim umirovljenicima sufinancirati dopunsko 

zdravstveno osiguranje. Redovito podupiremo rad Sportske zajednice i svih sportskih klubova s osam 

milijuna kuna godišnje, a vratili smo i fond za izvrsnost u sportu. 

Protekle smo se godine veselili odličnim uspjesima naših učenika, sportaša i pojedinaca na različitim 

natjecanjima, a brojne su porečke udruge svojim radom i djelima ostavile neizbrisiv trag u porečkoj 

svakodnevici.  

Uspješno smo ugostili i na svjetsku mapu stavili ime Poreča kao mjesta velikih manifestacija. 

Rekordna je turistička sezona za nama, a odlične su najave za ovu. 

Ali ono što je obilježilo godinu za nama su naši najmlađi. U godinu dana, Poreč će doživjeti nešto što 

nije doživio posljednjih četrdeset. Otvorili smo novu područnu školu u Žbandaju, a pred nama je 

otvorenje dugoočekivane osnovne škole na Finidi za 600 učenika. 

Zato mi dopustite, da umjesto mojih riječi, pokažemo što smo protekle godine radili. I neka meni i 

mom timu vaši komentari, ideje, primjedbe i kritike budu motiv za dalje da od Poreča učinimo grad u 

kojem će svatko pronaći svoje mjesto i u kojem će kvaliteta života svih sugrađana biti zadatak broj 

jedan. Znamo da možemo još bolje, i trudit ćemo se jer grad to zaslužuje. A  grad – to smo svi mi. 



Hvala vam. 

 


